
Pastorello: Giuseppe chce grać w klubie z wysokiej półki
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Giuseppe Rossi będzie bez wątpienia jednym z najciekawszych piłkarzy do

pozyskania w czasie letniego mercato. Przygoda młodego Włocha z

Villarealem wydaje się dochodzić do końca. Zainteresowanych

sprowadzeniem gracza jest kilka klubów włoskich, w tym jak donoszą

plotki także Roma. 

 

Wywiadu dla Sky Sport udzielił agent piłkarza, Federico Pastorello, który potwierdził

możliwość opuszczenia obecnego pracodawcy:

- Dla Giuseppe był to negatywny sezon, naznaczony przez kontuzję. Zaczął bardzo

dobrze, jednak uraz zmusił do do zatrzymania się. Teraz myśli o powrocie do

zdrowia, być może na ostatnie trzy-cztery kolejki sezonu powróci na boisko.

Giuseppe nigdy nie ukrywał przywiązania do barw Villarealu i klubu, jednak chce

grać w top zespole. Inter? To klub z wysokiej półki.
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